

# CLASSIC DRIVER



## KOFFER-LEDERKOFFER -NECESSAIRE-REISE- OLDTIMER-CLASSIC CAR-LEDERKOFFER- FINNIGANS

Price

**USD 840**  
EUR 690 (listed)

Location



Year of manufacture

1934

### Description

Sehr attraktiver und hochwertiger sogenannter DRESSING-CASE, das waren Koffer mit einer NECESSAIRE-AUSSTATTUNG. In diesem Koffer ist die Ausstattung aus ECHTEM SILBER und die Bürsten aus ELFENBEIN, gestempelt : FINNIGANS, London, Die Necessaire Halterungen können von uns problemlos entfernt werden sofern diese Teile nicht gewünscht werden. Der Koffer reduziert sich dadurch im Gewicht ( und im Preis ! ) Der angegebene Preis ist der Preis OHNE NECESSAIRE ARTIKEL 62 x 41 x 20 cm

Very attractive and high-quality so-called DRESSING-CASE, these were suitcases with a NECESSAIRE EQUIPMENT. In this case is the equipment of REAL SILVER and the brushes of IVORY, stamped London 1934,FINNIGANS, London, The toiletry holders can be easily removed by us if these parts are not desired. The case is thereby reduced in weight (and in price!) Size 62 x 41 x 20 cm- PRICE LISTED IS WITHOUT NECESSAIRE ARTICLES:

LUPUS CLASSIC COLLECTOR



**Title** Mr

**First name** Wolf

**Last name** Krämer

Germany

**Phone** +49-1723865700

**Mobile phone** +49-1723865700

---

<https://www.classicdriver.com/en/collectible/koffer-lederkoffer-neccessaire-reise-oldtimer-classic-car-lederkoffer-finnigans>

© Classic Driver. All rights reserved.